
ZAPISNIK  

SA IX SJEDNICE SOCIJALNOG SAVJETA ODRŽANE 28.03.201 5.GODINE 

 

Sjednica je održana u Sali SO-e sa početkom u 13 h. Sjednicu je otvorio i istom 
predsjedavao predsjednik Socijalnog Savjeta Hilmija Franca.  

Sjednici su prisustvovali Franca Hilmija, Rmandić Milorad, Ramović Hasan, Krgović 
Bogdan, Vujičić Jezdimir, Dlakić Senad, Gogić Veselin, Bošković Milka, Mustajbašić Admir, 
Zaimović Fernala, Vojinović Miloš.  

Sjednici nisu prisustvovali: Vujošević Radenko , Gačević Vojka. 

Predsjednik otvara sjednicu i predlaže sledeći :  

 

DNEVNI RED : 

 

1. Usvajanje zapisnika sa VIII sjednice Socijalnog Savjeta, 
2. Izvještaj o radu Socijalnog Savjeta za 2014 godinu, 
3. Informacija i Predlog rješenja konfliknih odnosa između poslodavaca i radnika u AD 

„Bjelasica Rada“, 
4. Predlog ugovora između Socijalnog Savjeta i Rmandić Milorada o obavljanju 

stručno-administartivnih poslova u 2015-oj godini,  
5. Tekuća pitanja  

 

Prisutni se slažu sa dnevnim redom.  

 

Tačka 1. Usvajanje zapisnika sa VIII sjednice Socijaln og Savjeta  

Zapisnik se jednoglasno usvaja.  

 

 

 

 



 

Tačka 2. Izvještaj o radu Socijalnog Savjeta za 2014 g odinu  

 

Rmandi ć Milorad  Svake godine na prvoj sjednici tekuće godine raspravljamo o Izvještaju 
o radu za prethodnu godinu. U ovoj godini dobili smo zadatak da pripremimo Izvještaj za 
sjednicu Skupštine Opštine  i on je pisan jednako kao i za Socijalni Savjet. Sačinjava sve 
ono što smo radili u prošloj godini, taksativno nabrojana svaka sjednica, diskusija, predlog. 
Vidi se broj tačaka, šta smo sve raspravljali i zaključili i vidi se prisutnost na sjednici. 
Takođe se vidi da smo imali problem sa finansiranjem. U prošloj godini nismo imali mjesta 
u budžetu Opštine, ove godine imamo i u tom budžetu ukalkulisane su i obaveze prema 
Socijalnom Savjetu. 

Bitno je da smo razmatrali stanje u oblasti:  

• Zaštite životne sredine,  
• Zaštite potrošača, 
• Ekonomsko socijalnu situaciju u Opštini, 
• Informaciju o stanju preduzeća u stečaju,  
• Informaciju o našim realnim i privrednim kapacitetima,koliko imamo privrednih 

društava koliko preduzetnika, 
• Stanje u oblasti Socijalne zaštite penzionera odnosno ekonomskom položaju, 

 

Zahvatili smo bitne teme. Možda je moglo djelotvornije da se plasira to što smo uradili 
nego što smo plasirali. Predlozi su pisano dostavljani na određene adrese i sredstva 
javnog informiasanja. Mislim da je dobro bilo da su nas poslušali da nam usvoje primjedbu 
što Privredni sud odlazi iz Bijelog Polja u Podgoricu, ali je on ipak preseljen u 
Podgoricu.Brzo će se ispostaviti niz problema zbog toga što je on ipak preseljen u 
Podgoricu.  

 

Dlaki ć Senad   Što se tiče izvještaja o radu Socijalnog Savjeta urađen je kako treba, 
obuhvaćeno je sve što je ovdje raspravljano. Ovakav izvještaj može da posluži bilo gdje 
kada je ova Opština u pitanju. Ovo čim se Socijalni Savjet bavio je dobra tematika a dali 
nas je uvažio i čuo onaj ko je trebao da nas čuje i da li smo uspjeli po ovim tačkama da 
damo puni doprinos to je već drugo pitanje. Dali smo dosta predloga i sugestija.  

 

Franca Hilmija   Možemo li da konstantujemo da je usvojen izvještaj o radi Socijalnog 
Savjeta za 2014 godinu?  



Izvještaj je jednoglasno usvojen.  

Tačka 3. Informacija i Predlog rješenja konfliknih odn osa izme đu poslodavaca i 
radnika u AD „Bjelasica Rada“ 

 

Rmandi ć Milorad  Pravo je vrijeme da vidimo šta se to dešava u Bjelasici Radi. Tamo je 
došla Odluka odbora direktora „Bjelasice Rade“ u Podgorici koja glasi: Na osnovu Zakona 
o privrednim društvima, Zakona o radu član 25 opšteg kolektivnog ugovora i Statuta 
društva donosimo Odluku: „Zbog otežanih uslova poslovanja te privremenog prestanka 
proizvodnje uvodi se privremeni prekid rada u AD „Bjelasica Rada“ Bijelo Polje počev od 9. 
Marta 2015 godine. Zadužuje se menadžment društva da u što kraćem roku omogući 
uslove za prestanak privremenog prekida rada i obezbijedi pokretanje proizvodnje. 
Zaposlenima pripada naknada zarade za vrijeme prekida rada koji je nastao bez krivice 
zaposlenog u visini 70% osnove za naknadu koju čini njegova prosječna zarada ostvarena 
u prethodnom polugodištu. Ova nakanada može se isplaćivati najduže 6 mjeseci u toku 
kalendarske godine i ne može biti niža od visine minimalne zarade u Crnoj Gori. 
Obavezuje se izvršni direktor da za vrijeme trajanja privremenog prekida rada u društvu 
pored službe obezbeđenja organizuje i minimalno obavezno prisustvo članova 
menadžemnta u cilju zaštite i održavanja imovine društva.“ 

Posle donošenja ove Odluke uslijedila je Odluka zbora radnika AD „Bjelasica Rada“ koji je 
održan 23.03.2015. godine u krugu fabrike. Radnici su pokazali dobru volju za nastavak 
pregovora iako nijesu krivi za situaciju u kojoj se nalaze i firma i radnici te su donijeli 
sledeće odluke:  

• Prihvataju se ponude poslodavca da se pokrene proizvodnja početkom aprila, da se 
uplate dvije zarade u punom iznosu do 28.03.2015 godine, 

• Da se isplati jedna zarada ili prevoz do 15.04.2015 godine,  
• Da se nastavi sa pregovorima o daljem radu i za ostalim obavezama poslodavca 

prema zaposlenim.  
Ukoliko ne dođe do poštovanja dogovora radnici će biti prinuđeni da nastave sa mirnim 
protestima i traženjem drugih rješenja.  

Imaju još precizirane obaveze od njih prema radnicima:  

• Obaveze za neto zarade za mjesec avgust, septembar, novembar, decembar 2014 
godine i januar i februar 2015 godine što iznosi 88,000 E,  

• Za prevoz za mjesec maj, jun, jul, avgust, septembar,oktobar, novembar, decembar 
2014 godine i januar i februar 2015 godine što iznosi 6,876 E,  

• Obaveze za doprinos od 01.01.2009 do 28.02.2015. godine  i iznosi 844,195 E.  
Radnici su 11.03.2015. godine poslali Ministarstvu Ekonomije Podgorica sledeću Odluku: 
Sindikalna organizacija AD „Bjelasica Rada“ održala je sastanak 11.03.2015. godine i 



donijela Odluku o protestu: „Protest će početi 17.03.2015. godine u terminu od 9-12 h. 
Održavanje mirnog protesta održavaće se svakog radnog dana u istom vremenskom 
terminu do ispunjenja zahtjeva. Mirni protest održaće se ispred kapije AD „Bjelasica Rada“ 
iz razloga što je poslodavac zabranio održavanje mirnog protesta u krugu fabrike. Razlozi 
za održavanje mirnog protesta su zbog neizmirenih potraživanja prema radnicima tj. 
neisplaćenih zarada i nepovezivanja radnog staža preko 6 godina, zbog slanja zaposlenih 
na prinudne odmore i što je poslodavac radnike obavijestio putem oglasne table a ne 
dostavljanjem rješenja istima i zbog Odluke poslodavca da zabrani ulazak zaposlenih u 
krug fabrike. Procjena učesnika u mirnom protestu je od 30-40 radnika. Da bi mirni protest 
radnika protekao u skladu sa Zakonom  pratiće ih 5 redara i to: Arslanović Sadik, Nedović 
Ranko, Simović Borisav, Zoran Nedić,Petrić Borisav. 

Ovo nije štrajk. Štrajk se organizuje kad se namjerava odbiti izvršenje zadataka. Ovdje 
nisu zadaci postavljeni nego radnici traže da rade.  

 

Krgovi ć Bogdan  Gledajući ove materijale dosta je jasno kakva je situacija u Fabrici 
mineralne vode “Rada” koja se proizvodi u Bijelom Polju jedinoj u Crnoj Gori. U toku sam 
zbivanja jer sam svakodnevno bio prisutan sa radnicima fabrike jer su oni naša sindikalna 
organizacija na nivou sindikata Bijelo Polje i pri Savezu sindikata Crne Gore na čelu sa 
Markom Nikčevićem. Činjenica je da je ovdje duži vremenski period problem u toj fabrici, 
da poslodavac ne gazduje i ne upravlja  tom fabrikom na način kako bi trebalo da se radi i 
mislim da duži vremenski period radnici izdržavaju i trpe neke stvari koje su kršenje 
propisa po osnovu rada iz radnog odnosa, po osnovu Zakona o radu i Opšteg kolektivnog 
ugovora,očekujući da će ipak krenuti ta fabrika da radi,proizvodi, da se stvara dohodak i da 
ti radnici mogu da žive od toga rada a isto tako i poslodavac da ima profit. Međutim, ovi 
pokazatelji što ih je Milorad sada naveo jasni su svakome i mislim da je ovdje jasno da je 
nekom u interesu da ovu fabriku zatvori, da radnike uputi na prinudne odmore,na Zavod i 
da radnici ostanu bez posla. Mi kao Opštinsko povjereništvo pomogli smo maksimalno 
randicima. Sve ove akte smo mi odradili u zajednici sa njima, uputili smo ih svima i evo kao 
što vidimo jedino je Sindikat i Socijalni savjet odgovorio na ove zhtjeve. Ne vidim da su se 
inspekcija, finansiska inspekcija,inspekcija za privredni kriminal, tužilaštva, sudovi, 
ministarstva bavili mnogo ovim problemom. 

Ako ćemo i ovu fabriku da prepustimo slučaju kao što smo i sve ostale onda se postavlja 
pitanje šta mi to radimo. Ako je kompletna industrijska zona zatvorena, izuzev 
„Mesoprometa“, „Put Gros-a“ onda se postavlja pitanje je li to nečiji cilj da se sve zatvori, 
da se stave katanci i da praktično ništa ne funkcioniše. Mislim da to nije rješenje i nije 
interes.  Ovdje je jasno radnici 6 mjeseci nisu primili plate , oko 6 godina i 2 mjeseca nijesu 
plaćeni doprinosi. Ako je to sve pod hipotekom, ako je  cilj da se to sve rasproda onda ja 
ne vidim šta mi to radimo, kako to društvo dozvoljava.  



Znam da mi kao Socijalni Savjet možemo da damo predloge, sugestije, preporuke a 
možda one mogu i da daju rezultate. Poslodavac nije sposoban da vodi fabriku. Treba da 
podnese ostavku, da neko drugi dođe na njrgovo mjesto ko će pošteno i korektno da 
upravlja fabrikom. Prodavat imovinu fabrike, zaduživat se kod banaka, uzimat kredite a 
ulagat sredstva neđe drugo ne znam onda gdje to vodi.  

 

Vojinovi ć Miloš  Ovo su nevjerovatne stvari. Kad se lako dođe do imovine, do kapitala 
onda se to I ne poštuje. Nažalost u Crnoj Gori je došlo do jedne privatizacije koja je dovela 
do masovne likvidacije brojnih preduzeća koja su završila u željezari Nikšić. Najnovija 
prerada drveta u Kolašinu bukvalno je kompletna završila u željezari Nikšić.    Ne bih 
mogao reći da su radnici krivi što se to dešavalo, nego je to prosto išlo takvom nekakvom 
linijom. Ne mogu da shvatim što se dešava, da zaposleni koji treba da ostvaruju svoje 
interese, da rade ono što treba da rade, da sačuvaju fabriku a onaj ko se zove vlasnikom 
on gleda da ne radi. To su neke nepoznanice koje nemaju nikakve zdrave logike, niti 
ekonomske, niti bilo koje druge. Ovjde je sve to neko dobio ni za kakvu paru putem 
privatizacije (preko vaučera), on gazduje sa vaučerima građana i drugih lica koja su uložila 
i imala povjerenja u njega. Meni se to čini da ima mjesta i za neke istražne organe koje se 
bave istražnim radnjama, da se razmotri da li je to neko svjesno dovođenje firme u stečaj. 
Kad sam pročitao ova neka pitanja zadiru i u nadležnost radnika i  Socijalnog savjeta. Ako 
se pošteno upravlja  tom imovinom i ako se dobro želi i zaposlenim i sebi a ako je to neka 
druga priča onda ima osnova za ovo što se ovdje piše.  Ako se želi na neki nepošten način 
postići neki cilj koji nama nije jasan a imamo razloge za razne pretpostavke, po meni je 
onda to zrelo za neke radikalne mjere. Trebalo bi donijeti neke zaključke koji će  ići u više 
smjerova, prema Lokalnoj upravi, Vladi, Ministarstvu ekonomije,Ministarstvu unutrašnjih 
poslova. Ova fabrika može da radi. Niko ne može reći da ne može. Sirovine ima, zaposleni 
su tu ali treba neka zdrava politika da se vodi. Treba da se zaštiti fabrika nažalost od 
vlasnika. 

 

Ramovi ć Hasan  U dijelu ovih postavljenih pitanja ja se prepoznajem. Rada nema kisjelu 
vodu džabe nego plaća koncesije. Ima ozbiljnu konkurenciju i njihova profitabilnost u ovom 
momentu je nemoguća sa brojem radnika koji su u ovom momentu zaposleni. Da li vlasnici 
ili menadžment posvjećuju dovoljno pažnje, ne posvjećuju. Imaju nespretan menadžment 
koji apsolutno ne odgovara ulozi “Rade” na tržištu Crne Gore.  

Vlasnik kapitala nije Hipotekarna banka, oni svoje učešće prenose na banku a vlasnik je 
Euro Fond. Hipoteka na objekat je na Put Gros (na moju firmu). Na inicijativu stečajnog 
upravnika da Rada izađe iz stečaja, da ne ode u klasičnu likvidaciju, ja sam bio raspoložen 
sa namjerom da je spasim. Preuzeo sam dug “Rade” prema Interfinans banci koja je dala 



njima kredit u vrijednosti blizu 2 miliona E. Tog kredita je ostalo nekih 312,000 E. Sa tih 
312,000 E koji sam ja preuzeo da vratim u ime “Rade”, ona je stekla uslove da izađe iz 
stečaja. Taj kredit sam ja preuzeo u skladu sa ugovorom i platio u skladu sa dogovorom. 
Za avans od 312,000 E sklopio sam ugovor sa “Radom” da mi isporuče kisjelu vodu sa 
cijenom koja je u tom momentu važela. Međutim, sa tim oni nisu mogli da proizvode kisjelu 
vodu pa sam ja dodatno uplatio 240,000 E za repro materijal da bi se “Rada” pokrenula. U 
vrijednosti kapitala koji sam uložio za repro materijal ja nisam dobio kisjelu vodu. Da sam 
dobio kisjelu vodu makar za ovo što sam uložio, mimo onoga što sam preuzeo sad bi 
njihov dug prema meni bio 50-60.000 E. Međutim oni u ovom momentu su mi dužni 
270,000 E i ja imam hipoteku na objektu i objekat je potpuno bezbedan jer oni ne mogu 
izbjeći obaveze prema meni jer imam hipoteku.  

Sredstva su upotrijebljena za izlazak iz stečaja i nakon toga sam ja uložio 230,000 E 
avansa da bi kupili flaše,čepove,kiseonik i sve što je bilo potrebno da bi se proizvodnja 
pokrenula. Da je menadžment bolje upravljao ja bih sada bio isplaćen i „Rada“ bi bila 
slobodna da se može založiti za novi kredit. U ovom momentu se ne može založiti kao 
hipoteka prvoga reda. Može i ja dajem saglasnost da upišu hipoteku drugoga reda i na 
osnovu te hipoteke da obezbijede kredit. Za obaveze koje su preostale moraju da se 
do0investiraju, imovinu koju imaju da prodaju ili mora fond koji je većinski vlasnik da 
upotrijebi sredstva vlasništvo drugih firmi da bi otkupio obaveze “Rade” prema 
povjeriocima. To su dosta velika sredstva. Glavni dug je prema državi i prema radnicima. 
Tu su dobavljači dosta izmireni i banke su izmirene. Toliko je obaveza da nema šansi da bi 
neko mogao uspješno da radi a da ne uloži u nju još mnogo.   

“Rada” ima ozbiljnu konkurenciju u “Knjazu Milošu” i Knjaz joj ne dozvoljava da odredi  
tržišnu cijenu u skladu sa ekonomijom. Ne može da postigne cijenu da bi pokrila svoje 
troškove. U njoj treba da radi 20 radnika , da funkcioniše perfektno. Oni imaju 65 radnika. 
Menadžment nije adekvatan problemima koje imaju i najveći problem vlasnika je to što 
nisu izabrali adekvatan menadžment. Treba neko do detalja da ispita šta i kako se radi. 
Ove predloge što je Milorad pomenuo treba malo izmijeniti.  

 

Franca Hilmija  Poznata mi je ova situacija i ja sam na vezi sa Hasanom oko toga. 
Nijedna fabrika vode u Crnoj Gori nije u plusu. Kakav je menadžment, šta rade, ja tako ne 
bih radio. Naša  voda se ne može probiti.  Ja sam isto zainteresovan oko kupovine 
zemljišta. Ne vidim izlaz te kompanije. U zadnje vrijeme pominje se da će da investiraju još 
1.500.000 E. Da li je to za dugove ili za poslovanje to ćemo da vidimo.  

 

Rmandi ć Milorad  Po ovoj njihovoj Odluci kažu da menadžment  treba u što kraćem roku 
izađe iz ove situacie i pokrene proizvodnju. U Zakonu o radu stoji za 3 mjeseca. Ovdje je 



problematično što oni hoće da prodaju zemljište i od zemljišta da plate radnike. Koliko to 
može da podmiri ne znam. Oni hoće da dignu 1.000.000 E kredita i da skinu hipoteku. Je li 
to znači da će oni da se zaduže, skinu hipoteku i da otplaćuju kredit?  

 

Ramovi ć Hasan  Za skidanje hipoteke potrebno im je 273.000 E.  

 

Rmandi ć Milorad  Onda neka kažu gdje će ostale pare  da potroše. Ne samo da kažu ovo 
je za skidanje hipoteke već ostalo da ulože negdje drugo.  

 

Franca Hilmija  Ovdje je najbitnije da se radnici isplate i da nastave proizvodnju.  

 

Rmandi ć Milorad   Koliko treba da se poveća korišćenje kapaciteta? Ja sam stavio na  
80% ali do kraja iduće godine a ne odma, niti je moguće da to urade. Ali, ta neka 
postupnost u porastu korišćenja kapaciteta mora postajati i da ta iskorišćenost kapaciteta 
bude svakim mjesecom sve veća.  

 

Vuji čić Jezdimir  Ko će prodat 80%? 

 

Rmandi ć Milorad  Ne ovaj menadžment. Možda je teško naći menadžment ali ne možemo 
ga mi tražiti ali mi jedino u tome vidim izlaz. Vidim izlaz i u nekom povezivanju. Može li se 
pregovarati sa “Knjazom Milošem”? Ako se neko sjetio toga pa nije realizovano onda u 
redu a ako nije evo nas da predložimo , da ukažemo menadžmentu na to.  

 

Dlaki ć Senad  Već duže vrijeme radnici su ukazivali na ove probleme. Međutim, niko to  
nije shvatio ozbiljno. Saslušali smo i jednu i drugu stranu i opravdano svi govore u tom 
pravcu. Mineralna voda „Rada“ nekada je po kvalitetu bila poznata u Jugoslaviji. Ako 
razgovaramo ozbiljno i ako smo ozbiljni u ovoj diskusiji treba ozbiljno da ukažemo na ove 
probleme. Neko je svjesno i namjerno htio da uništi fabriku. Ono što je Hasan uradio je za 
primjer dobrog domaćina, dobrog susjeda i njegove su namjere da se pokrene proizvodnja 
u tom dijelu. 



Ramovi ć Hasan  Znate da sam kupio pekaru od “Rade” i to ne za male pare. Investirao je 
i doveo do savršenstva. Ona ne radi ni 10 % kapaciteta jer tžište je razvijeno bez prisustva 
bjelasičke pekare i sad treba nekog potisnuti da bi obezbijedio sebe i ako svi kažu da je 
ubjedljivo najbolji hljeb gdje nema dodira sa rukom prije nego se ispeče. Kisjela voda je 
prestala da se proizvodi negdje u septembru-oktobru. Ja još uvjek imam kisjele vode na 
lageru koja je 10% niže cijene od Knjaza i još uvjek  je niža. Hilmove radnje sve imaju 
kisjelu vodu. Što više proizvode to više idu u minus, jer se radi sa gubitkom na svakoj flaši. 
Menadžment se nije dovoljno posvetio da to ne bude ovako. Da li  su vlasnici “Rade” 
dovoljno posvetili pažnje da “Rada” ne dođe u ovu situaciju, nisu, da li je sada moguće 
postvaiti bolji menadžment da bi Rada polako izlazila iz krize, jeste. Treba postaviti 
menadžment koji ima viziju, kapital.  

 

Vuji čić Jezdimir  Ovo što su Hilmo i Hasan rekli to je pravo stanje i pravi stručni presjek . 
Mi nemamo pravog vlasnika u “Radi” i ne bi bilo loše da to fond proda i da se dođe do 
nekog vlasnka. Odavde bi trebalo uputiti apel da to ne ode u gradsko-građevinsko 
zemljište ili u  nešto drugo. Miloš je u jednom momentu pitao šta se dešava u Radi a ja 
pitam šta se dešava u Opštini. Mora neko tijelo da ima koje će da prati iz mjeseca u 
mjesec šta se dešava u svakoj firmi i da se jednostavno interveniše da ne čekamo po 
godinu,divje, tri i kad se dođe u situaciju da se ništa ne može uraditi onda da rješavamo i 
predlažemo neke mjere koje ne dovode nidočega. Mislim da Opština mora da se posveti 
privredi jer na kraju Opština i građanstvo i sva dešavanja u gradu su zavisni od dešavanja 
u privredi.  

 

Krgovi ć Bogdan  Objektivno gledajući u svim fabrikama u procesu pirvatizacije napravljen 
je veliki promašaj. Dobrim dijelom je nešto završilo na otpad, dobrim dijelom u topionici u 
Željezari i tome slično. Fabrika “Rada” radi već 30 i više godina i naravno tehnologija mora 
da se mijenja, i da se poboljšava. U ovom dijelu znamo i kako je radila,koliko je imala 
radnika i kakav je bio kvalitet dok je bila društvena svojina. Kad je privatna svojina došla na 
scenu znamo kako vlasnik radi i rukovodi.  Vlasnik kisjele vode ne radi kako treba i 
nepošteno se odnosi prema toj imovini i zato se moraju uključiti svi. Ako treba da mu se 
pomogne, ako ne da mu se ne dozvoli da otuđujue imovinu na način kako otuđuje, da 
zloupotrebljava radnike na način kako ih zloupotrebljava. Treba da  se napravi socijalni 
program, da naprave mjere izlaska iz krize, pa da se pregovara. Ima sporazum sa 
radnicima i to neka i dalje važi.  

 

Franca Hilmija  Mi smo na zadatku da damo preporuke, da damo naše mišljenje. Mislim 
da je naš posao ovdje, kako poslovodstvu tako i radnicima,da preporučimo šta treba da se 



uradi. Što se tiče mene ja bih predložio da oni zadovolje radnike, kako na koji način, da li 
kroz socijalni program, da li da se smanji broj radnika ili da se ostavi isti broj radnika ali 
samo da se radnici zadovolje. 

 

Zaimovi ć Fernala  Pošto dajemo akcenat na menadžment da nije radio dobro intersuje 
me ko bira menadžment, da li njega bira vlasnik? Očekujemo li da će taj vlasnik izabrati 
neke bolje koji će da krenu naprijed ili će da izabere iste, jer vlasnik je želio da dođe do 
ovog stanja. Kako mi možemo da utičemo. Da tražimo od vlasnika da izabere pravi 
menadžment.  

 

Ramovi ć Hasan  Ne mogu da shvatim vlasnika da forsira osobe koje nijesu u stanju da 
dobro organizuju rad. 

 

Vuji čić Jezdimir  Da im damo neku preporuku da se uključe u neku međunarodnu 
kompaniju. Možemo i da idemo na to, da to što su ponudili što prije i ostvare i da damo 
preporuku ili promjena mneadžmenta ili uključenje u neku kompaniju ili prodaja. Nije loše ni 
da se fabrika proda nekome ko će u nju da uloži i da da svoj maksimum da fabrika oživi. 

 

Krgovi ć Bogdan  Ovdje imamo zahtjeve radnika. Obustavili su protest uz obećanje 
vlasnika da će dati jednu platu danas i da se pokrene proizvodnja. To možemo da 
podržimo svi. U ponedeljak kada se okupe, ako im ne isplate ovu platu, oni će sigurno 
između ostalih institucija ispitati ko im se obratio a ko nije. Mi smo konkretno zauzeli stav.  

 

Rmandi ć Milorad   Iz svega ovoga što smo rekli treba utvrditi sledeće stavove: 

• Da se nastavi proizvodnja uz stalno povećanje korišćenja kapaciteta do optimalnog 
nivoa,  

• Da se napravi dinamika izvršenja obaveza prema radnicima, prema dinamici 
korišćenja kapaciteta,  

• Da se napravi dinamika izvršenja obaveza prema radnicima i ostalim povjeriocima u 
objektivno mogućim rokovima,  

• Da se zaduženje kreditom može vršiti samo za redovnu djelatnost fabrike i za 
otklanjanje uskih grla u proizvodnji i za osposbljavanje fabrike za rad, 

• Da se postavi efikasan menadžment i prati njegova aktivnost,  
• Da se radi na promjeni vlasnika. 

 



Vuji čić Jezdimir  U okviru moje fabrike sam pronašao na 105 m mineralnu vodu koja je 
makar za 30% bolja od minerlane vode „Rada“. Imam čovjeka koji će da mi da mašinu i da 
jedan cent od proizvodnje uzima. To neću da radim zbog fabrike „Rada“, bar ne za sada. 

 

Tačka 4  Predlog ugovora izme đu Socijalnog Savjeta i Rmandi ć Milorada o 
obavljanju stru čno-administartivnih poslova u 2015-oj godini  

 

Rmandi ć Milorad    Predsjednik Opštine je predložio da bi dobro bilo da se zaključi ugovor 
sa Socijalnim savjetom.  

 

Ramovi ć Hasan   Je li on u okviru budžeta planirao sredstva?  

 

Zaimovi ć Fernala  To će se rebalansom planirati.  

 

Mustajabši ć  Admir   Član 1 stav 1 tačka 4 kaže: „Radi na implementaciji socijalnog 
kartona za podnosioce zahtjeva za dodjelu jednokratne pomoći.“  Možete li mi objasniti 
kakav je to socijalni karton? Obzirom da je Ministarstvo rada i socijalnog staranja i Vlada 
Crne Gore bila u obavezi da do 01.01.2015. godine implementira i sprovede socijalni 
karton na teritoriji Crne Gore. U Opštini ima 5000 izdvajanja za različite vrste Socijalne 
pomoći. Socijalni karton je implementiran, zaživio. U njemu ima dio koji se tiče zahtjeva za 
jednokratnu novčanu pomoć. Sad me samo interesuje kakav je ovo novi Socijalni karton? 

 

Rmandi ć Milorad  Ja sam pošao od toga da vi pravite karton za socijalne slučajeve koji se  
u vašoj režiji javljaju. Mi imamo ovdje one koji se kod nas javljaju a kod vas ne.  

 

Mustajbaši ć Admir  Postoje li neki koje isplaćujemo i mi i vi?  

 

Rmandi ć Milorad  Ima i takvih.  

 



Mustajbaši ć Admir  Konkretno mislim na pogrebne troškove? Jedno lice se naplati kod 
vas pa dođe da se naplati kod nas. 

 

Rmandi ć Milorad  Mi smo razgovarali i dogovarali da budemo u kontaktu oko toga.  

 

Mustajabši ć Admir  Vi savakako kao opština Bijelo Polje nezavisno od toga da li će oni 
dobiti kod nas ili neće, imate diskreciono pravo odlučivanja. Kako definisati tu jednokratnu 
pomoć, na koji je to period?   

 

Rmandi ć Milorad  Imamo pravilnik koji ćemo vam dostaviti. To je dva puta u godini dana.  

 

Mustajbaši ć  Admir  Ne ide niko na teren da utvrdi situaciju? 

 

Rmandi ć Milorad  Ne, nego na osnovu podnesene dokumentacije. Ako je jednočlano 
domaćinstvo da ne prelazi prihod od 125 E i ako je višečlano da ne prelazi prihod još po 50 
E po članu.  Jednočlano domaćinstvo dobija pomoć 60 E a višečlano još po 20 E po članu 
s tim što petočlano dobija koliko četvoročlano i još 30 E. Za više od 5 članova domaćinstvo 
dobija ukupno 150 E. Pomoć može da se da  najviše dva puta i najviše 400 E.  

 

Franca Hilmija  Stavljam na glasanje četvrtu tačku dnevnog reda. Jesmo li za usvajanje 
ovog ugovora?  

Ugovor je jednoglasno usvojen.  

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                                         Predsjednik  

Međedovi ć Dalida                                                                                     Franca Hil mija 


